

FORMULA GLUE®

P384



For porous and non-porous surfaces, including

- Wood • Paints • Metal • Plastic

Formula Glue is high-tack hobby glue that is fast-setting for instant hold, gap-filling to adhere uneven surfaces and impact-resistant. Dries clear. Water-soluble, non-toxic, non-flammable, no harmful odors.

INSTRUCTIONS

Use on clean, dry surfaces. Apply moderate amount of adhesive, join surfaces with light pressure. Remove excess glue with damp cloth before adhesive dries. To thin glue, add water.

Pour les surfaces poreuses et non poreuses, comprenant

- Bois • Peintures • Métal • Plastique

Formula Glue est une colle de passe-temps de haut-pointe qui rapidesplace pour la prise instantanée, espace-remplissant pour adhérer les surfaces inégales, et résistant aux chocs. Sèche clairement. Soluble dans l'eau, non-toxique, inflammable, aucunes odeurs nocives.

INSTRUCTIONS

Utilisation sur les surfaces propres et sèches. Appliquez la quantité modérée d'adhésif, joignez les surfaces avec de la pression légère. Enlevez la colle excessive avec de le tissu humide avant que l'adhésif sèche. Pour amincir la colle, ajoutez l'eau.

Conforms
to Health
Requirements of
ASTM D4236



WARNING: Choking Hazard! Small parts. Not intended for children under 3 years.

Adult supervision required.

AVERTISSEMENT : Danger d'étranglement! Petites pièces. Pas recommandé pour les enfants de moins de 3 ans. Supervision d'un adulte requise.



CAUTION: Store
above 32° F (0° C).
Do not freeze.